
 
 

  

 

Styrelsesammanträde PROTOKOLL  3/2022 

Digitalt via Teams Utskrivningsdatum 

 2022-04-28 

Tid 2022-04-27, kl 19.00-20.15  

Närvarande Helena Frisk Wesström 

Tor-Åke Bengtsson 

Tomas Elvhage 

Sofie Malmodin 

Charlotte Nilsson 

Harpa Òskarsdòttir 

Sofie Sandell Johansson  

Kari Ånberg 

Förhinder         Conny Lundevall 

                         Evelina Björkqvist 

                         Birgitta Kahn 

  

1. Öppnande Helena öppnar mötet och hälsar alla välkomna till mötet. 

2. Godkännande av 

agendan 

Föredragningslistan godkänns. 

3. Justerare Sofie Malmodin justerar dagens protokoll. 

4. Föregående 

protokoll 

Godkänns och läggs till handlingarna. 

5. Personal och kansli Kari redogör för aktuellt läge på kansliet. Ninnis anställningsavtal 

är klart och Maria lämnar besked inom kort. Därefter färdigställs 

skrivelse till Unionen gällande bemanningen enligt beslut på 

föregående styrelsemöte. 

Kari förbereder kompetensinsatser för personalen som ska 

genomföras från den 1 augusti. Om möjlighet finns p g a 

arbetsbelastning m m påbörjas interna kompetensinsatser redan 

före sommaren. 

6. Ekonomi Presenterades dagsfärsk balans- och resultaträkning som med 

godkännande lades till handlingarna. 

Ytterligare återstartsstöd (nr 2) har erhållits från förbundet och 

kommer att läggas på de insatser som tidigare presenterats. 

7. Förbundsmötet Harpa och Tomas rapporterade från mötet i Växjö den 23–24 

april. 



 
 

Anders Caspár och Eva Sundmalm (f d ordföranden i regionen) 

avtackades för sina insatser i förbundsstyrelsen. 

Beslut togs gällande ny, reviderad Uppförandekod och 

förändrade stadgar.  

Mötet var mycket trevligt arrangerat och ett fint tillfälle att 

återigen träffas fysiskt! 

8. DF-möten Rapporterades från årsstämmorna i Västmanland, Värmland och 

Örebro län. 

9. 

Planeringskonferenser 

(konferenser o möten) 

Rapporterades från Planeringsträff i Norrköping den 12 mars där 

GF Nikegymnasterna och Norrköpings GF deltog. Upplevdes 

som mycket givande och föreningarna har redan bokat in flera 

gemensamma träffar för att diskutera frågor som berör båda 

föreningarna. 

Liknande träff genomfördes av personal från Västerås GF och GF 

Örebro den 29 mars som också kommer att leda till ökad 

samverkan. 

Den 7–8 oktober arrangeras Planeringskonferens för 

föreningarna på Kungsörstorp i Kungsör. Inbjudan går ut inom 

kort. 

En 2-dagars Nätverksträff för samtliga anställda i regionens 

föreningar planeras att genomföras efter sommaren. 

Tankar finns också för planeringsdagar för styrelse och 

kommittéer under hösten. Detta diskuteras på nästkommande 

arbetsmöte i styrelsen. 

Tre RG-föreningar i regionen kommer att få besök av regionens 

konsulent för genomgång och diskussion kring uppförandekoden 

m m. Projektet har igångsatts av Gymnastikförbundet efter de 

skriverier som florerat i media den senaste tiden gällande RG-

verksamheten och hårt bedriven träning. Vid dessa samlingar 

kommer styrelser, tränare och gymnaster över 16 år att delta. 

10. Rapporter Kari informerar om att inbjudan till årets AeroGym den 3 

september i Duveholmshallen, Katrineholm är publicerad och 

utskickad.  

Den 4 september anordnas läger för föreningarnas 

truppgymnaster på samma ställe. Inbjudan distribueras inom 

kort. 



 
 

Det behövs ett 20-tal funktionärer till AeroGym och separat 

mail kommer att skickas ut till alla ledamöter i kommittéer, 

valberedning och styrelse med förfrågan om hjälp. 

Den 21 april genomfördes träff med regionens RF SISU 

kontakter från ”våra” 5 olika distrikt. Vi pratade mycket framtid 

och känner att denna samverkan är av stor betydelse, både för 

regionen som för föreningarna. 

Sofie lämnar rapport från Lillsveds årsstämma. 

11. Övriga frågor Harpa efterfrågar samordning av KvAG-kommitténs verksamhet 

och vilken kontakt som ska ske till det regionala kansliet. 

Kari, tillsammans med Alexandra, fick i uppdrag att kalla 

ledamöterna till teams-möte för att diskutera förväntningar och 

upplägg av kommitténs instruktioner. 

12. Nästa möte Arbetsmötet den 14 maj 

Kari undersöker möjligheten att lägga mötet på Scandic Grand 

istället för på Idrottens Hus. Helena undersöker med Conny om 

personalen ska delta denna gång och återkommer till Kari med 

besked inom kort. Förfrågan kommer också gå ut till 

styrelsen/valberedningen om hur många som deltar. 

Agenda för mötet utsänds ca en vecka före. 

Nästa teams-möte 

Sker den 17 augusti kl 19.00. 

13. Avslutning Då ytterligare punkter inte finns på agendan tackar Helena för 

visad uppmärksamhet och avslutar mötet. 

 

Örebro den 27 april 2022 

 

Vid protokollet: 

 

/Kari Ånberg, adj sekr    /Helena Frisk Wesström 

Justerare: 

 

/Sofie Malmodin 


